
Init iat i vtakerne til 
en barnehage i b¢gda ,
Vi beke og Kurt Gjel 
s teinl! , bor fritt og
rint pa Almlia . De 
bar selv 3 barn , 2 er 
i f¢rskolealder . NAr 
Mauren ' s utsendte sp¢r
bvor l angt barneha ge 
planene er komme t, far 
vi h¢ re at det e r ned
satt en komite sam 
skal arbeide me d 

vers e planer Denne 
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BARNEHAGE I 
SNART EN REALITET ? 

Vibeke og Kurt Gjelsteinli, optimistiske padri
vere for b¢gdas nye barnehage. 

UL 

B0GDA 
Hauren: 
Hvor aka! barnehagen
byggea? 

Gjclsteinli : 
Dette er noe komi teen 
arbeider med . En mu 
Iighet er pa R¢ssvall , 
da vi dis kut ere r med 
Torbj¢rn R¢ssvo l l an
gaende kj ¢p av tamt pa 
det nybog de feitet ,
eventuelt ved elva 
mellom Olaf Pettersen 
og Arnold Jamtii . 

Det viser seg og3a at 
rektoren vcd 3konseng
Skale kunne tenke seg 
an barnehagc i far 
bi ndelse mea s kala. Da 
er det ogsa muli ghet 
for et friti ds h jem f or 
bar n i 1- 2- 3 klasse . 
Fritidsbjemmet viI da 
bli planlagt som et 
samarbeid mellom skole 
og barnehage . Hvis det 
blir bestemt at fri 
tidshjem skal bygges , 
viI det bli nedsa tt en 
ekst r a komite . 

Mauren: 
Hvordan akal barne
hagen finansieres? 

Sten Hagen
Jlllran Eidem 
Lise Slettvold 
Stina f-1athisen 
Kurt Gjelsteinli 

Komiteen er videre 
blitt for s terket med 
Liv Jamtl i . 

Disss komi tem ed l emmene 
ble valg t / sa seg vil 
lig til a vre re med i 
komiteen , pa et apent
m0te som ble holdt for FORTS _SIDE 2 



REDAKSJONENS 
HJ0RNE 

Sa langt , sa vel . Vi 
har enn~ iogen proble 
mer med at folK renn 
css ned loed stofr og 
ideer , sa invitasjonen 
star fortsatt ved lag . 
Men vi ska ikke syt . 

~"{\s\<.es 
god 

rOATS.FRA S:DE 1 

Gjelste inli : 
Det skal v~re en pri 
va t barnehage, som 
ska l bygges i nrer t sam 
ar beid !~ed kommune n. 
Konto rsjef Frank H~ie~ 
er var kontaktperso n l 

Rana Kommune . Kommune n 
garanterer for aIle 
lan, og betaler tamts: 
Barnehagen er meot a 
v~re et husbankfinan 
siert bygg. 

: Hauren: 
I b¢gda var er.vi ik~e 
ukjent me d don1ng. Vll 
det bli doning under 
bygginga av barneha
gen? 

Gjelsteinli : • 
Doning er tenkt a 
foregj ettcr en modell 
fra Kirkebakken barne
hage pa Ytteren . Det 
kan " enkelt " sies sIik 
at aIle som skal ha 
barnehageplass betaler 
kr 3000, -, la ass kal 
I e det depositum . For 
hver dooing stime du 
utf¢rer pa barnehagen ,
viI du f~ tilbakebe 
talt kr 50,- av de 

innbetalte 3000 kr. 
Hvis en slik doning
blir aktuell viI det 
bli utarbeidet mer 
deta ijerte planer . 

NB ! 
Gjel ste inli viI gj!rne

gj¢re oppmerksom pa at 

aIle som er interes

serte i barnehageplass 

rna vennligst skrive 

seg pa listene sam er 

utlagt pa R0ssvoll Mat 

Nobilstasjonen og

posthuset . Disse lis 

tene er ikke bindende, 

med er ve ldig viktige 

nar s t¢rrelsen pa bar 

nehagen (antall .plas 

ser) skal avgJ¢res . 

Det er e n fordel for 

finans ieringen d ha 

flest mulig rr firma _ 

plasser rl . a . v . s . a t 

div . firma "K j0per rl 

plasser i barnehagen.

St0tten Cpa DU 0ker 

med antall " firma _ 

plasse I'" . 


Hauren: 

Hvor mange barn kan 

regne med a rA plass i 

barnebage n? 


Gj elsteinli : 

Vi haper og tror at 36 

he le plasser er rea

list isk . Barneha geko

miteen er in ns tilt pa
at det skal vrere noen 
delte plasser , men 
dette er detaljer som 
ikke er avgjort . Vi 
tar sikte eA a ha barn 
fra 1 11 2 ar og opp 
over til skolealder i 
barnehagen . 

Gjelsteinll kan ogsa 
fortelle at en fleksi 
bel apningstid er en 
mulighet, da det kan 
v~re enkelte som be 
gynner tidlig pa ar 
beid og har ganSK e 
lang arbeids vei. 

Hauren: 
Det vil vel bli endel 
arbeidsplasser i bar
nebagen/event. i fri 
tidsbjemmet? 

Gjelsteinli : 

J a , det vi I bl i snakk 

om endel arbeidsplas 

ser som viI bli ut 

lyst . Komiteen mener 

at da rn a b0gdavrerin ga

sti lle ste rkt. 


Hauren: 

Nar regner dere med at 

barnebagen skal v~re 

innrIyttingsklar? 


Gjelsteinli: 

F¢r jul i 1991 mener 

vi a ta barn ehage n i 

bruk . 


Gjelsteinl i viI t il 
slutt oppfordre aIle 
som viI gj0re en ion 
sats pa et tidlig 
tids pu nkt om a ta 
kontakt med barnehage 
komiteen. De tar ogsa
i mot i deer og syns 
punkter. 

0nsker du rlere oPP 
lysnin~er/har du flere 
sp¢rsmal? Da I(an du 
henvende deg til et av 
komite medlemmene . 

Maurens utsendte 
takker for kaffe n og
¢nsker lykke til med 
videre arbe i d ! 

SETT OG HI/lRT
pa St . Ha ns -kvelden. 

Fra i1aurens arvakne 
observat0r har vi f<itt 
f0lgende lille r apport 

- At Olav Pettersen ' s 
St. Hansbal brant lys
t i g lang t utover 
"dagen derpa " . Han 
gratuleres herved med 
arets rekord . 

- At han "Basse 'l ble 
obser ver t under en 
frivillig sv¢mmetur 
I' osen l!. Han skal vrer e 
observert ved senere 
anledninge r uten 
synlige men . 

- At stillingen mellom 
han Jon Andersen og
han K. E . R¢dvand 
betraktes som uav 
gjort , da vare obser 
vat¢rer anslo be~ge
bat ene til a v~re llke 
store . 

i 



Maja Louise 

Sooterrno 

5 ar 

u me sv¢mmeran Blir dere aldri tr~tt 
i bassenget? 

MaJa Louise : Av og til 
bl~r eg t r 0tt. 

J¢rgen : Jeg blir aldri 
tr0tt fordi at Jeg 
syns det er sA artlg . 
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VITSE-STAFETTEN 

Den f0rste som f~r 
!! sta f et t-pinnen !! er 
Anders Jamtli med 
disse to vitsene: 

- tiallo , er det 
politiet ? .Jeg vil 
anmelde tyveri 
bilen min ! 

Ja vel . Hva 
navnet? 
- V:)lvo . 

has 
c', a 
av 

var 

- Naboen : Pr0ver du A 
stjele epler fra meg? 
- Nei, jeg pr¢ver A la 
Vc;&Y'e . 

Takk til Anders ! Han 
gir I' pinnen " videre 
til Anders Elvebakk og
hape r han viI sende 
i nn to vitser til 
nauren 
Boks 70 
3632 SKOtISEN G 

J 0rgen og Na ja . 

Hva heter dere? 

J¢rgen Smtermo . 
l~ aja Louise Sretermo . 

Hvor gammel er dere? 

J0rgen : Jeg e r fem (5) 
ar : 
Maja Louise : Jeg er 
syv (7) it r. 

Bruker dere a vrere i 
bassenget afte? 

J¢rgen og Maja Louise : 
Ja t men i kke rikti g 
aIle gangene. 

Er det artig? 

J(tlrgen: Ja! ! ! fordi 
det er artig a leke i 
vannet . 

Maja Louise: Ja !l! a 
ligge i vannet og leke 
med badeballer er 
artig. Sa e r det a rti g 
a heng pa ryggen til 
han pappa. 

Hva gj~r dere? 

Haj a Louise: Vi plask 
og dask i vatne . Og vi 
leka . 

J¢rg en : Vi leker med 
badeballer, plask og 
sa sv¢mmer vi. 

Kan dere sv~mme? 

JilJrgen og Maja Louise: 
Vi kan sv¢mm e med 
badering. 



8614 Ytteren, Holmen Vest Center, Tlf. 087· 69119 

REISEBREV FRA LA~JDS

STEVNE IHAUGESUND 

Tu r en hit har 
f Iat t . De fl es t e 
reis t med tog
Tr ondhe i m, Oslo 
Berge n og hurt igb a t 
hi t til Hauge sund . 
t ing er sikker t 
Skonse ng UL ' s 86J4 ytteren;"Holmen Vest Center, lif. 081·69222 egner seg darl ig 
r eiains: . Stake n 
kappes i to . 

V~ret e h¢veli g
I morra tidli g kl 
s ka l vi til 
Konfe ksj on . SenereNfSSVOll de t 2 t i me r trening
f or sa a m~ te t il 
f ile r i ng og h~yt i d e l i
apning av s t evne t . MAT e r det ca . 2 
tren i ng pro da g f¢r 

D A G LIGV A RE'R akal ha oppvis ninsG AVEAR"r IKLE:R 	 A P N I NGST' 1 Dl!:R .· 
F>lTrI KK s¢ndag . Ellers harT IPF ING 
,,,~ n _ ... 0 .... ... . ' P . 30- '>' 7 . 0 0 

LO-r-rO of r-<-'. , 9 .30 _ 1 B . OO de t veldig bra , og
,.~ ~ . ~0- ~ <5 . 00MALTl"F S sosia l e er upaklageF LA X K IOSK

P EN GEL Q'TTERI "" to V r>",or , "" ~J 00 lig . 
.00 2GOV S EKSPED I a ,JON 	 .",,, . . .1.'/ - :1. . 

V~~~br~ngjng ~/ J =~ dpOBtbud 
k:r" . 7 p 2C . ).<:011 i Tur nhil se n fr a 
.K:2C . ~ 4,.. ti l d¢r- c'9 s pr e k e Sk on s en g- j en t e . 
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\ . \~., SKIGRUPPA 

Fra Arsm0te i Skigruppa sakser vi f01gende: 

Det har vrert 9 styrem;ter . Ca . 15 personer har 
deltatt i skitreningen i vinter , Steinar 
Arnesen og Torstein Kjelen har vrert trenere . 
Deltakergjennomsnittet i cup ' e n var i ar 76 stk 
Gruppa har stAtt sam arranS0r av ett krets 
langrenn . Ett hopprenn matte avlyses flere 
ganger p . g.a . vrer og f0reforhold . Klubblnes 
terskapet hadde god deltakelse mens b0gda 
r ennet hadde fa startende . PI det meste har 
inntil 10 personer deltatt pa flere kretsrenn i 
omradet . De har gjort en god innsats for laget . 
Som sesongavslutning har flere aktive deltatt 
pa treningssamling i JUnkerdalen 8- 10.6.90. 

0konomien i gruppa er tilfredsstillende og det 
nye styret for 1991 bestar av Jan Pedersen, 
leder, Torstein Kjelen, nestleder, Marian Leir 
bekkhei, sekretrer, Karin Hansen, kasserer,
Steinar Arnesen, opprnann og styremedl.
Anne-Lise Pedersen . 

GAHHELHUS NEWS 

Pa oppfordring fra Mauren kommer Ga~melskole
komiteen med f01gende orientering : 

Det har i l¢pet av vinteren blitt foretatt de 
elektriske installasjoner som var mulig sa 
langt. En sj0Iutnevnt doningsgjeng har begynt a 
kle 0sterveggen , den blir trolig ferdig f0r 
ferien? (Oppfordring fra Mauren) . 

Da det ikke har lyktes a tromme sammen en 
snekkerkyndig doningsgjeng for a sette opp
t11bygget har komiteen na gjort avtale loed en 
snekker som har pAtatt seg oppdraget . 11 an er av 
den formening at tilbygget skal st~ [erdig tid
l ig i h0st. 

Kommentar fra Havren : Dette ka n synes a vrer e 
den beste l¢sningen , slik at det er hap om at 
vi kan benytte deler av lokalet til vint e ren . 

Det b¢r vel ogsa tas et initiativ til A organi 
sere og fa igang doningsarbeidet snarest mulis 
etter ferien . Mauren tror at bade Kulturgjengen 
og andre kan se rnulighetene til a fa bruke 
Iokalene til vinteren sam meget gode.
Lykke til, vi gleder ass ! 

FOTBALL 

Sty ret i fotballgruppa 
er nu under reorgani 
sering . Det har lyktes 
a fa tak i ny leder, 
nemlig Eli Bohlin. 
Glimrende, Eli ! 

(Til likestillings 
ombudet : Dette er vel 
t )p?) 

Hun har na fatt i 
oppdrag a organisere 
et nytt og slagkraftig 
styre . Dette blir 
offentliggjort senere. 

Marbakkli 

I forbindelse med at 
han Swrve ha v~re sa 
merkelig taus den 
siste tia, sa st8kk vi 
inJ10m f~r ~ sj~ om var 
ellgstelse va begunnet . 
Og det va den i n¢ycs
te grad . 

Han e rett og slett 
ittje seg sj01, var 
gOde venn . Vi gjorde 
nan forsiktige fors0k 
pJ d lerk utur han ke 
$U va i veien , og sa
pass g reid vi a tyd, 
~t han syn det e f¢r 
varmt og altfwr t0rt . 
11an ottest b~de f0r 
tades ' n og grese.
Des3uten sri sett han 
m~st inne bakom liste 
d~rer rued f~redrien 
gardina . Assa ha han 
fl¢rt rykte om at det e 
v¢rtn sa mytje aleina 
kjerringe i b0gda , s~ 
han f01 seg cn smule 
otrygg . 

Vi far brere hape at 
krisen gar over og at 
vere bi meir h~vele 
f0r inspirasjon . 

http:8-10.6.90
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Ole Viggo Mathisen 
( 13 1/2) 

1) J eg e r medlem i 
Skonseng UL , og sa ga r 
jeg Cup - re nn. Skitre 
ninga er jeg med pa sa 
ofte jeg kan . Jeg har 
sparka fotball, men er 
slutta med det na . ~v 
og til er jeg pa
Parelius Stedt Club . 

2) Jeg spille r i sko 
l ekorpset , sa jeg syns
det bIe li tt for mye
spilling i og med at 
korpset spilte po 
Storforshe ia f¢r st . Pa 
samfunnshuset er jeg 
med pa de fleste til 
budene . det er artig
med barnelekene 
(styltegang m. m. ) . 

3) Jeg leser mer eller 
mindre alt som star i 
Mauren , og legger s~ r 
lig merke til stoff 
som er ber egnet spesi 
elt pA css unge . Ei 
egen ungdomssie i 
Mauren ville vrere 
rint . 

4) Det hadde va;!rt 
artig hvis det var 
noeD i Skonsen g UL som 
drev med hopptr en1ng,
konkurranser m.m. 

Anita Pruglhei (31) 

1) Hvilk en til knyt 
ning har du til Skon 
s eng (JL? 

2) Hva syns du om 
Are ts 17 . mai arrange 
ment? 

3) Si noe om "t1auren". 

4) Ordet rritt . 

1) Je g er medlem i 
Sk ons eng UL og
instrukt¢r for dame 
turn/trimmere . I ar 
har det vrert 16 stk . 
pA dameturn og noen 
trimmere. Vi har et 
trivelig milj0, og
0nsker flere turne re / 
t rimmer e velkommen . 

2) J eg var ikke t il
stede pa arets 17 . mai 
feiring, men j eg synes 
a t opp legget virket 
bra . Pos itivt at toget 
startet senere enn 
vanlig fra kirka og 
at sarnfunnshuset Apnet
f¢rst da toget korn 
appover . Pa den maten 
blir det sannsynligvis 
flere sam delta r i 17 . 
maitoget. El lers 
mener jag at korpset 
og 17. mai talen b¢r 
vrere ute , et terpa
kunne f olk g~ inn og
drikke kaffe, kj¢pe
lodd m.m . 

3) 14a ureo er kart og
godt bra. Det kunoe 
vrere f int am flere , 
s&rlig unger , kunne 
sende inn bidrag til 
Ma ure n . 

4) Jeg syns det er 
positivt at teaterla 
get er kommet i gang , 
og haper pa en god 
fortsettelse 

• 

Mary Stavnes 

1 ) J eg var fast medlem 
f¢r, og da var jeg med 
i forskjel lige komi 
teer. Men ette rhvert 
som uoge ne vokser oPP 
og forlater bygda , 
mister man den faste 
tilknytninga man har 
til lagsarbeid. 

2) Jeg s yns 17 . mai 
feiringa var helt fio . 
Det var god mat , og et 
fint a rrangement. 

3) Det er trivelig med 
ei avis med b¢gdstoff . 
Jeg setter pris p~ a 
lese barnesia med 
intervJuer , det er 
artig a se at ungene
uttaler seg sa godt.
Hvis jeg skulle ~nske 
meg noe i Mauren , 
matte de t bli noe 
" gammel t " ungdomslags 
stoff. Gjern e en prat
med noen som kan for 
te ll e litt om lagsar 
beidet f0r . 

4) Jeg er full av be 
undring for det arbei 
det en hel rekke fri 
villige utf0rer for 
l aget. Foreldre f¢lger 
opp ungene sine enten 
det gjelde r sk i eller 
andre akt ivite t er. 
Et arrangement det 
kunne vffirt ar tig a 
gjenoppfriske er noe 
lignende som "Husker 
du II • 

Ombygging 
-legging av st.l!ltak - skifting av 
vinduer m.m, 

Ta kontakt med 
Byggm. Bernh. Strandvoll 

'nr. 481190110,40196. 


